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Kevin Patariu is a partner with the firm's Patent Litigation practice. Kevin's practice 

includes U.S. District Court patent litigation and International Trade Commission Section 

337 investigations. He has successfully tried three patent cases before the ITC. 

 

Kevin Patariu 是本所專利訴訟團隊的合夥人。 Kevin 的法律職業範圍包括美國地方法院專

利訴訟和國際貿易委員會的 337條調查。他在國際貿易委員會前，已經成功的審訊過參三個

案件。 

 

Kevin also has significant experience in patent post-grant proceedings before the U.S. 

Patent Office under the 2011 Leahy-Smith America Invents Act (AIA) which covers post-

grant review (PGR), covered business method (CBM) patent review, inter partes review 

(IPR), patent reexamination, supplemental examination and reissue proceedings.  

 

Kevin 在專利授權後訴訟，也有著顯著的經驗，在美國專利局根據 2011年 Leahy-Smith 美

國發明法案 (AIA)之前，它包括授權後審查 (PGR)、包含商業方法 (CBM)專利審查、第三方

複審程序 (IPR)、專利復審、補充審查和重新訴訟。 

 

Kevin is counsel of record for petitioners and patent owners in over 30 IPR proceedings, 

and he has prepared and prosecuted numerous inter partes and ex parte reexamination 

requests. Kevin has also successfully argued before the USPTO Board of Patent Appeals 

and Interferences (BPAI) in connection with an inter partes reexamination proceeding. 

Kevin also practices in the areas of due diligence and freedom to operate investigations, 

patent prosecution and counseling, and preparation of infringement and validity opinions. 

 

Kevin 是位為請求人和專利所有人在 30 多項第三方複審程序訴訟的資深律師記錄，並且他也

準備了和起訴了許多的第三方複審程序，以及單方復審要求。Kevin 還成功地在美國專利商

標局之專利上訴委員會和干預（BPAI）之前，利用第三方複審程序訴訟證明。Kevin 在自由

作出調查、專利起訴和咨詢服務、和準備侵權和合法性的選項的範圍，也做精準審核。 

 


